

**美國基督教効力會臺北基督學院徵求校長候選人啟事**  
**Christ's College Taipei Presidential Candidates Search Announcement**

106 年 11 月 17 日本校校長遴選委員會第 2 次會議通過

Approved November 17, 2017 by the 2<sup>nd</sup> meeting of the President Selection Committee

- 一、本校公開徵求校長候選人，新任校長任期三年自 107 年 8 月 1 日起至 110 年 7 月 31 日止。

Christ's College Taipei is openly inviting nominations and applications for the position of President. The President shall serve a term of 3 years from August 1, 2018 to July 31, 2021.

- 二、本校校長候選人任用資格除需符合「教育人員任用條例」及其他相關法令規定外，並應具備下列條件：

Candidates shall meet the qualifications stated in the Ministry of Education's Act of Governing the Appointment of Educators and other related regulations. Eligible candidates shall also meet the following requirements:

- (一) 承認基督為唯一救主之敬虔忠誠基督門徒。

A faithful disciple of Jesus Christ who has professed faith in Christ as the only true Savior and Lord.

- (二) 效忠於本校辦校使命與願景，致力於學生靈命與學識、以及基督教博雅教育之發展。

A person who is committed to the vision and mission of Christ's College Taipei which includes both the spiritual and intellectual development of students and a commitment to the Philosophy of Christian Liberal Arts Education.

- (三) 具備公認之學術成就。

A person with recognized academic credentials and achievements.

- (四) 具備良好的領導能力與人際溝通技巧。

A person with excellent leadership ability and interpersonal skills.

- (五) 具有發展學校之願景，並激發全體教職員生懷抱願景。

A person with a personal vision for the development of Christ's College Taipei and

the ability to inspire the faculty, staff and students to embrace that vision.

(六) 具備連結及強化與教會及外界關係之能力。

A person who is able to build and strengthen the relationship of Christ's College Taipei with churches and society

(七) 能夠處理當地及國際事務暨領導中英文雙語學校之能力。

A person who is able to work in a bilingual (Chinese and English) institution with local and international networks.

(八) 具備開發與管理財務及人力資源之能力。

A person who can recruit and manage financial and human resources.

### 三、推薦(自薦)方式:

敬請於107年2月28日前惠予推(自)薦，並繳交第四點所列之各項資料。

Ways for recommendation or application :

Please recommend candidates or apply by submitting the required information listed in the following part no later than February 28, 2018.

### 四、校長候選人應填寫並提供下列各項資料以供遴選委員會審查：

(一) 個人基本資料 (包括承諾書)

(二) 著作、作品或發明目錄

(三) 學術貢獻、獎勵及榮譽事蹟

(四) 治校理念 (內容涵蓋: 領導風格、基督教博雅教育理念、及信仰與高等教育學習之融合)

(五) 個人信仰見證(含對本校立校信念與使命之認同)

(六) 三封推薦信函 (推薦者包括所屬教會牧師、前任主管、以及其他)。

All candidates shall submit the following documents for the President Selection Committee's review:

1. Personal information form, including statement of commitment;
2. List of publications, works or inventions;
3. Academic contributions, awards and honors;
4. A statement of school management philosophy, including (1) leadership style, (2) perspectives on Christian Liberal Arts Education, and (3) integration of faith and higher education learning.
5. Personal testimony and affirmation of foundational statements of Christ's College Taipei.
6. Three letters of recommendation from your church pastor, former employer, and others.

五、請推薦者或自薦者至本校網頁/校長遴選專區/「公告事項」及「表格下載」區，自行下載 (<http://cct.edu.tw/psc/psc.html>)，備妥相關資料後，除以電郵寄送Word電子檔外，並將完整之紙本申請資料於107年2月28日下午五時前送達(郵寄者以掛號郵戳為憑)。

The application information and required documents may be downloaded at the President Selection Committee on Christ College Taipei's official website (<http://cct.edu.tw/psc/psc.html>). Please submit one electronic Word file by email and one printed copy by registered mail or deliver to the mailing address below no later than 5:00 pm on February 28, 2018.

六、本會聯絡資料：

聯絡人：校長遴選委員會(PSC) 翁曉召秘書

電話：(02) 28097661分機1001

電子郵箱: [cct.3psc@gmail.com](mailto:cct.3psc@gmail.com)

郵寄地址: 25112 新北市淡水區自強路 51 號 「臺北基督學院校長遴選委員會」收。

Committee contact information:

Contact person: c/o Joyce Weng, PSC Secretary

Phone: +886-2-2809-7661 Ext.1001

E-mail: [cct.3psc@gmail.com](mailto:cct.3psc@gmail.com)

Mailing Address: President Selection Committee, Christ's College Taipei  
No. 51, Sec. 3, Ziqiang Rd, Danshui Dist.,  
New Taipei City 25162, Taiwan, R.O.C.

臺北基督學院

校長遴選委員會

中華民國一零六年十一月十七日

President Selection Committee

Christ's College Taipei

November 17, 2017